
Referat 
Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

8-2014 

Dato 

7. oktober  2014 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

 

Mødedeltagere  

Anja Søe Jensen. Bo Christiansen. Brian Hyldig.. Karen Kjær. Lisbeth Johansen. Lone Varming. Michael Thomsen. Per Birkmose. Rikke 

Løhr. Pernille Kjellberg. Bo Søndergård. Elevråd 
Fraværende 
Lone Varming, Lisbeth Johansen 

Næste møde (tid/sted) 

5/11-14, kl. 19.00 

 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

 

Alle 19.00 – 19.30 

2 I, D • Trivsel og miljø (bilag) 

Der er lavet forskellige undersøgelser om dels elevernes, dels 

personalets trivsel og miljø. 

Bilaget består af to undersøgelser: dels en trivselsmåling, hvor 

alle kommunens ansatte har haft mulighed for at svare, dels en 

lokale undersøgelse om skolereform og nye arbejdstidsregler. 

Herudover vil Pernille Kjellberg vise den aktuelle undersø- 

gelse om elevernes trivsel. 

 

 

 

PK, BS, alle 19.30 – 20.00 

3 D • Hvordan spreder vi de gode historier? 

En historie om noget, der gik galt eller ikke fungerede, er altid 

bedre end historien om det, der lykkedes. 

Hvad kan vi gøre for at få flere gode historier til at leve og blive 

spredt i lokalsamfundet? 

 

 

 

 

alle 20.00  - 20.30 

4 I, D • Kvalitetsrapport (bilag) 

Kvalitetsrapporten er endnu ikke i høring, men et kig på hvad der 

foreløbigt er om Høng Skole, kan være på sin plads 

 

 

 

 

BS, alle 20.30 - 20.45 

5 I • Eventuelt 

 

 

 

 

Alle 20.545– 21.00 

 

 

Referat: 
Punkt 0: 

Punktet: "Opfølgning fra sidst" skal på fremover. 

24/10: Kys og Kør på Høng Skole 

 

Punkt 1: 

Elevråd: 



 

Der arbejdes med frikvartersaktiviteter. 

Et udvalg skal arbejde med mobbepolitikken efter efterårsferien. Udkast skal komme inden jul. 

Der planlægges fest for 5.-6. kl. i februar. 

En elev til konference i DSE. 

DSE-kursus til elevrådet til november. 

BS vil gerne have besøg af elevrådet. 

 

Pædagogisk råd/skolemøder 

Begyndende evaluering af skolereformen. 

 

MED 

Udtalelse vedr. lærernes kompetenceudviklingsønsker. 

 

Formanden 

Intet 

 

Ledelsen 

3 stillinger ude. 2 er ansat. 1 stilling mangler at blive besat. 

Vi lægger skema lige nu.  

Afdelingsleder Peter Bach er sygemeldt pt. 

Mek Pek laver koncert for grundskolen 20/11. 

Orientering om episode i grundskolen. 

Torsdag møde med Henrik Larsen mv. om varmesystemet. 

 

Punkt 2: 

Pernille fortalte kort om DCUM-undersøgelsen, der ikke kunne vises pga. tekniske vanskeligheder. 

Punktet udsættes til næste gang. 

Der er foretaget trivselsundersøgelse før sommerferien på Kalundborg Kommunes personale. 

Høng Skoles undersøgelse viser, at personalet ligger lidt under gennemsnittet for kommunens personales 

trivsel.  

Den er udført i perioden mellem lock-outen og skolereformen, så det bærer den formodentlig præg af.  

Skolebestyrelsen vil gerne følge op på den og lave en ny i løbet af marts-april. 

BS har lavet en evalueringsundersøgelse til det pædagogiske personale vedr. den nye hverdag med 

skolereformen.  

Den har en meget høj svarprocent.  

Lærerne giver udtryk for, at det især er forberedelsen, det kniber med pga. den øgede undervisningstid. 

Det er formodentlig et landsdækkende problem.  

Lang diskussion/snak om lærernes arbejdsforhold og undervisningens kvalitet samt mulighed for at 

udnytte tiden optimalt. 

Diskussion om elevers mødetid mv. 

Skolebestyrelsen vil gerne skrive brev til forældrene omhandlende den gode opbakning til skolen, f.eks. 

om mødetid, trafik, lektielæsning mv. 

 

Punkt 3: 

Punktet udskydes. 

 

Punkt 4:  

Kvalitetsrapporten skal udarbejdes hvert år i Kalundborg Kommune. 

BS præsenterede strategi- og handleplanen for Høng Skoles del.  

Når materialet er samlet skal kvalitetsrapporten i høring - også i skolebestyrelsen. 

Snak om elevfravær. 

 

Punkt 5: 

SUK-festival udbredes til 8.-9. kl. til næste år. 

 


